
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska Collieklubben, 2014-05-19. 
Plats:  Telefonmöte, KL 20.00. 
 
Närvarande:    
Alf Oskarson                   Ordförande  
Jan Klerung                     Vice ordförande  
Kirsten Wretstrand          Sekreterare  
Stellan Tjernström           Kassör  
Angelica Eklund              Ledamot  
Anders Svensson             Ledamot  
Håkan Dahlbom              Ledamot  
Ulla Berg-Persson           Suppleant 
Anja Gramer                    Suppleant  
 
§34 Mötets öppnande 
Ordförande Alf Oskarson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
§35 Godkännande av dagordningen 
Mötet godkände dagordningen. 
 
§36 Val av Justeringsman 
Stellan Tjernström utsågs till Justeringsman. 
 
§37 Föregående protokoll  
Protokoll 2/2014 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 
 
§38 Arbetssätt styrelsen, postlista inkl. styrelselista och mallar 
Att göra listan: 
Till för enklare, personuppdrag. Angelica Eklund färdigställer denna lista. 
 
Postlistan: 
301. Logotypen är uppgraderad av Kenneth Niklasson. Hur ska denna få användas? Stellan 
Tjernström hittade info om detta. Ta det på styrelselistan. 
 
302. Inrapportering av styrelsen till SKK & SBK har Jan Klerung genomfört. 
 
303. Ett disciplinärende från SKK lästes igenom. 
 
304. IKV förslag 2. Angelica Eklund svarar (via Kirsten Wretstrand). 
 
305. Info från SBK, Therese Palm. Anmälningar om UHP.  



 
 

 
306. Inbjudan valpbeskrivare från SBK. Eventuellt skicka inbjudan till LA. 
 
307. Minnesanteckningar från mötet med SKK angående CRD. 
 
308. SCK nya protokoll från mötet med SKK angående CRD. 
 
Långsiktiga projekt. 
 
Beslut på styrelselistan: 
Collie SM - det beslutades att betala ut ett förskott på 5000kr. 
Ordförande & sekreterare ersätts för utlägg med 750kr. 
Övriga styrelsemedlemmar ersätts för utlägg med 500kr. 
I övrigt mot kvittens. 
 
§39 Kommittéer och projekt 
Diskuterades uppdrag och kommitté-/projekt och dess medlemmar, fastställes senare,se 
bilaga. 
Kirsten Wretstrand frågar uppfödarekommittén samt Caroline Kax. 
Anja Gramer frågar Jenny Jonsson om hon vill fixa FB sida med  hjälp av Anja Gramer. 
Anders Svensson frågar Marie Edlund. 
 
§40 Rapporter 

 Colliebladet 
På väg ut till medlemmarna. Tyvärr förekommer det lite feltryck. 
 

 Hemsidan 
Angelica Eklund ska ta tag i detta nu i juni månad. 
 

 Collie SM 
Kirsten Wretstrand och Alf Oskarsson deltog i telefonmöte med Timrå BK och Meta 
Carlsson angående Collie SM. Vi beslöt att framöver kommer även Anders Svensson 
att delta i förberedelsearbetet inför Collie SM. Nytt telefonmöte skall inplaneras. 
Det behövs mer funktionärer. Dem som kan närvara vid Collie SM är Alf Oskarson, 
Kirsten Wretstrand, Stellan Tjernström, Håkan Dahlbom och eventuellt Anders 
Svensson. 
 

 Projekt Mentalt Sund Collie 
Ingen information. 
 

 SRD 



 
 

Ingen information. 
 

 Övriga 
Det var ett möte mellan SKK angående information om CRD på hemsidan Köpa 
Hund. 
SKK godkänner att parningar med avelsdjur med måttlig CRD läggs ut på Köpa Hund 
sidan, dock inte avelsdjur med kraftig CRD. 

 
§41 Examinatorer för Collie 
Vi tar det beslutet på styrelselistan. 
 
§42 Medlemsträff på Collie SM. 
Alf Oskarson tar fram ett förslag med information, skickar ut på styrelselistan. 
Eventuellt slår vi ihop medlemsträffen med prisutdelningen. 
 
§43 Verksamhetsmål (följer vi beslut?) 
Genomfört LA konferens. 
 
Implantera kommunikationsplanen, reviderar och den ska ut i organisationen. 
 
Påbörja ett värdegrundsarbete. Vi har påbörjat med en föreläsning men hur ska vi fortsätta? 
Stående punkt på LA. Utgå från SKK & Birgitta Forsbergs material (Jan Klerung kollar). 
 
Fortsätta utveckla till gagn för alla medlemmar.  
 
Ekonomiskt bidrag till MH figgar. 
 
Medverka i mässor, informera om rasen. LA tar hand om detta. 
 
Arbete med ny hemsida pågår. 
 
Köpa in webb baserat bokföringsprogram, förhandling pågår. 
 
§44 Övriga frågor 
SBK Kongressen. Allt gick igenom.  
Förslag om höjning 10kr medlemsavgift.  
Info: historisk tillbaka blick samt mer info om värdegrundsarbete.  
Ny dressyrpolicy, nytt förslag.  
Info om VM & SM 2014.  
Digital inrapportering av MH via SBK tävling. Det har vart vissa problem med detta 
(datavana, ej på papper). 
 



 
 

Uppfödarträff. 
Se minnesanteckningar. 
 
Förfrågan från Kroppsvallarna om samarbete. 
Vi tycker att variant två verkar bra och Angelica Eklund svarar IKV. 
 
Upplösning av Södermanland LA? 
Jan Klerung tar fram ett förslag. Ska dom fördelas på Östra, Södra Svealand, Västra? 
  
Flytt av utställning 14/9, från Alunda till Gimo. 
 
§45 Kommande möten 
24/6 KL 19.00. Telefonmöte. 
16/7 KL 19.00. Telefonmöte. 
Eventuellt ett livemöte i Oktober i Jönköpingstrakten. 
 
§46 Mötets avslutande 
Ordförande Alf Oskarson tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
Vid protokollet Justerare Ordförande 
 
 justerat ST 20140605 justerat AO 20140605 
 
Angelica Eklund  Stellan Tjernström Alf Oskarson 
 
 


